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Netiesā! 

Don’t judge! 
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Dārgie go4peace draugi, 

 

 viņa bija jauna un iemīlējusies līdz ausīm. Protams, viņa steidzās pavadīt laiku ar mīļoto. 

Tas viss notika ārpus pastāvošās laulības. Rakstu mācītāji un farizeji viņu pieķēra. Viņi aizveda 

sievieti pie Jēzus, kurš tobrīd mācīja templī. Tagad runa bija par nāvi vai dzīvību.  

 

Jūdu likums paredzēja šādos gadījumos nāves sodu, nomētājot ar akmeņiem. Pārbijusies 

viņa tur stāvēja – nodota un apsūdzēta. Vai Jēzus viņu aizstāvēs, nostājoties pret likumu? Tad 

Viņš būtu vainīgs likuma pārkāpšanā. Ja Viņš atsauktos uz likumu, sievietei par tās rīcību būtu 

jāmaksā ar dzīvību. Jēzus meistarīgi reaģē. Viņš turas pie likuma un tur apsūdzētāju priekšā 

spoguli, sakot,: „Kurš no jums ir bez grēka, lai pirmais met akmeni!“ Viens pēc otra viņi aiziet, 

sākot ar vecākajiem. Viņi jūtas pieķerti, jo zina, ka neskaitāmas reizes ir pārkāpuši likumu. 

 

 Jēzus paliek viens ar sievieti. Neviens no jūdu atbildīgajiem viņu neapsūdzēja. Jēzus 

pieceļas un pieceļ arī viņu.Viņš ļauj sievietei piedzīvot Dieva būtību - bezgalīgo žēlsirdību: 

„Arī es tevi netiesāju!“Žēlastībā mīlēta viņa savā dzīvē saņem otru iespēju. 

 

Arī Jāzepam – jaunam māksliniekam – pretinieki izdarīja netaisnību. Viņi izplatīja 

melus, un radīja Jāzepam sliktu slavu. Vienmēr, kad radās smagas situācijas, viņš bieži aizgāja 

vienatnē dabā un ilgi klusēja. Viņš negribēja ļaut negācijām sevi ietekmēt un saindēt, lai 

turpmāk varētu dzīvot kopienā. Kad Jāzepam jautāja par “stratēģiju”, viņš atbildēja: „Man vajag 

daudz laika pašam sev, lai Dieva klātbūtnē sagremotu ļaunumu. Tad es varu no tā 

atbrīvoties.Tas vairs nevalda pār mani. Viss ir atkal labi, un man nevienu nav jātiesā!“ Kurš 

grib atrast īstu dzīvi, šajos vārdos radīs labu padomu: “Netiesā!“ – „Don’t judge!“ 

 

go4peace-komandai   Meinolf Wacker 


